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This document contains JavaScript scripts and may not behave correctly if they're disabled.  To enable JavaScript, go to the yellow message bar near the top of the screen, click Options and select the desired option.
Ce document contient des scripts JavaScript et est susceptible de mal fonctionner si les scripts sont désactivés. Dans la barre de message jaune affichée en haut de l'écran, activez la fonction JavaScript en choisissant Options et sélectionnant l'option selon vos besoins.
Import Allocation Transfer Request - Period of January 1 to December 31, 
Instructions and Notes
• Use this form to request an allocation transfer. Once completed send by fax to:Foreign Affairs, Trade and Development Canada (DFATD) (Fax: 613-996-0612)
• All fields are mandatory unless otherwise indicated. For some questions, additional fields may appear depending on the answers provided.
• It may take up to 5 working days to process your transfer request.
Transferring Firm
Receiving Firm
Transfer Details
13a. Allocation type
13b. Traditional/market share type
Declaration
• I hereby request the transfer of an import allocation as set out above.
• I understand that this approval is valid for the  calendar year only. Foreign Affairs, Trade and Development Canada (DFATD) cannot be held responsible for either firms’ shortfall or other commercial dispute arising from the transfer.
• I acknowledge that if the receiving firm does not import the percentage of its available allocation required by the Notice to Importers by the end of the calendar year, it may be subject to an under-utilization penalty in connection with its allocation in the next year.
• I acknowledge that if an allocation is transferred from an applicant who is subsequently disqualified from receiving a share of the  tariff rate quota, the transfer may be cancelled and any liability resulting from such cancellation may be the responsibility of the receiving firm. 
Signature of the contact for the transferring firm
DFATD Approval (to be completed by DFATD officer)
Officer Signature
Transfert d'une allocation d'importation - Période allant du 1er janvier au 31 décembre 
Instructions et notes
• Utilisez ce formulaire pour demander un transfert d'allocation. Une fois remplis envoyez par télécopieur à :Affaires étrangères, Commerce et Développement Canada (MAECD) (Télécopieur : 613-996-0612)
• Tous les champs sont obligatoires sauf indication contraire. Pour certaines questions, d'autres champs peuvent aparaître selon les réponses fournies.
• Le traitement de votre demande peut prendre jusqu'à 5 jours ouvrables.
Entreprise cédante
Entreprise destinataire
Détails du transfert
13a. Type d'allocation
13b. Type d'allocation d'oeufs et ovoproduits traditionnels / part de marché
Déclaration
• Par la présente, je demande le transfert d'une allocation d'importation susmentionné.
• Je reconnais que l'approbation de cette demande n'est valide que pour . Le MAECD ne peut être tenu responsable des pertes ou des différends commerciaux découlant de ce transfert. 
• Je reconnais que si l'entreprise destinataire n'utilise pas le pourcentage de son allocation requis par l'Avis aux importateurs avant la fin de l'année civile, cette sous-utilisation pourrait entraîner une pénalité en ce qui concerne l'allocation de l'entreprise l'année suivante.
• Je reconnais que tout transfert d’une allocation d’importation d’une compagnie qui est reconnue inéligible à celle-ci en , peut être annulé et la compagnie détentrice pourrait être tenue responsable des conséquences de cette annulation.
Signature de la personne-ressource de l'entreprise cédante
Approbation MAECD (completée par un agent du MAECD)
Signature de l'agent
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Import Allocation Transfer Request  / Demande de transfert d'une allocation d'importation

2013-08-07
- Transferring Firm -
If your company has an EIPA file number, it must be included.
- Transferring Firm -
The following field must contain a value: 2. Name of company in full.
- Transferring Firm -
The following field must contain a value: 3. Contact name.
- Transferring Firm -
The following field must contain a value: 4. Telephone number.
- Transferring Firm -
The following field must contain a value: 5. Fax number.
- Transferring Firm -
The following field must contain a value: 6. Email.
- Receiving Firm -
If your company has an EIPA file number, it must be included.
- Receiving Firm -
The following field must contain a value: 8. Name of company in full.
- Receiving Firm -
The following field must contain a value: 9. Contact name.
- Receiving Firm -
The following field must contain a value: 10. Telephone number.
- Receiving Firm -
The following field must contain a value: 11. Fax number.
- Receiving Firm -
The following field must contain a value: 12. Email.
- Transfer Details -
The following field must contain a value: 13. Choose the commodity to be transferred.
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